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Impivaaran tennishallin laajentuminen vaarassa 
 
Impivaaran liikuntakeskuksen liepeillä toimii tennisseura TVS-tenniksen osaomisteinen Impivaaran 
tenniskeskus Oy, joka tunnetaan nykyään Jarkko Nieminen -areenana. Keskus on laajentunut 80-
luvulta lähtien palvelemaan tenniksen lisäksi myös muita lajeja, kuten sulkapalloa, pingistä ja 
golfia. Keskuksen suosio näkyy tälläkin hetkellä lisälaajentumisen tarpeella. Kokonaissuunnitelmiin 
kuuluu toiminnallisten sisätilojen laajentaminen, kahvilapalveluiden parantaminen, parkkipaikkojen 
lisääminen sekä hallille johtavine kulkuyhteyksien muuttaminen turvallisemmiksi. Hankkeeseen on 
haettu yhteistyökumppaneita myös muista toimijoista, sekä keskusteltu tavoitteen etenemisestä 
kaupungin kanssa. 
 
Hanke on saanut positiivista vastakaikua joka suunnalta. Kaupunkisuunnittelu, liikuntapalvelut ja 
kiinteistöliikelaitos ovat kaikin puolin näyttäneet hankkeelle vihreää valoa. Käytännön 
toteutuksessa on kuitenkin noussut valitettava seinä vastaan. Kaupungin kaavoitusarkkitehtien 
työpöydällä on jonoksi asti kaavoitettavia kohteita, ja näillä näkyminen Impivaaran tennishallin 
laajennusosan kaavoitus valmistuisi vasta vuoden 2019 tienoilla. Hankkeen tavoitteena oli 
käynnistää rakentaminen syksyllä 2017, joka olisi vaatinut kaavan valmistumista kyseisen vuoden 
alkuun. Näillä näkyminen tuo aikataulu ei tule onnistumaan, ellei kaavaa kiirehditä tai kaupungille 
saada hankittua ulkopuolista arkkitehtia. 
 
Kaiken kaikkiaan tennishallin laajentuminen toteutuessaan olisi hyödyksi niin kaupungille kuin sen 
liikuntaelämälle. Laajennusosan tarkoituksena olisi palvella toteutuessaan myös muita lajeja kuin 
tennistä. Myös parkkipaikat olisi tarkoitettu alueen muillekin liikuntapaikkakäyttäjille, kuten 
esimerkiksi uimahallikävijöille ja hiihtäjille. 
 
Seuraparlamentti esittää huolensa Impivaaran tenniskeskuksen laajennusosan toteutumisesta. 
Samalla se toteaa, että kaiken kaikkeaan kaavoittajien työmäärä uhkaa Turun kehittämistä 
laajemminkin, mikäli valtionavuista ja yksityisten tahojen rahoittamisesta kiinni olevia hankkeita ei 
päästä ajoissa toteuttamaan. Parlamentti viittaa kaupunkistrategiaan kirjattuihin tavoitteisiin, joissa 
mm. todetaan ettei ”kaupunki ole ainoastaan palveluiden tarjoaja vaan myös mahdollistaja”. 
Strategiassa tuodaan esille, miten kaupunki hakee jatkuvasti kolmannen sektorin kumppanuuksia 
palveluiden toteuttamiseksi ja kuinka tämän sektorin toimintaedellytyksiä pyritään vahvistamaan 
laaja-alaisella yhteistyöllä. Näin ollen parlamentti kannustaakin kaupunkia löytämään ratkaisun 
tähän liikuntapaikkarakentamista edistävään sekä palveluita ja hyvinvointia tuottavaan 
hankkeeseen. 
 
Kaiken kaikkiaan parlamentti seuraa ilolla tenniskeskus-hanketta osoituksena paikallisesta vireästä 
ja eteenpäin kehittyvästä seuratoiminnasta ja lisääntyvän liikunnan ja liikkeen määrästä. 
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